
Interpelácia č. 65/2016   
 
 
6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 20.6.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Chcem sa spýtať, kedy bude predložený na diskusiu, kedy bude predložená Koncepcia 
rozvoja športu.  
 
PhDr. Čižmár: 
Na Koncepcii rozvoja športu sa pracuje, čiže hneď ako bude spracovaná vám bude 
predložená. Vzhľadom na to, že je to komplexný materiál tak, ako v prípade iných materiálov 
je potrebné a už sa to stalo, kontaktovali sme všetky športové kluby, organizácie v doplnení 
materiálov, ktorými mesto disponovalo. Na základe toho sa pripraví súborný materiál, ktorý 
bude predložený na schvaľovanie vám poslancom mestského zastupiteľstva.  
 
Ing. Gore: 
Vieme nejaký časový rámec bližší, lebo minulý rok bolo povedané, že bude v septembri 2015, 
teda na jeseň 2015, už prešlo takmer ¾ roka od jesene, lebo rozprávali sme sa o tom aj na 
nejakom pracovnom stretnutí, radovo ja neviem, bude to na budúci rok v marci alebo. 
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, je snahou to pripraviť čo najskôr, ale viete dobre, že pokiaľ z takýchto 
materiáloch ste závislí nielen od mestského úradu ale aj od inštitúcií a organizácií zvonku, tak 
je potrebné  aj im určiť nejaké termíny na základe ktorých si môžu splniť alebo nemusia 
splniť svoju povinnosť.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 20.6.2016 
 
 
 
 
 
 
 


